
Sortemosen  Cowboybyen, den 5. januar 2022 
Boligafdelingens og Ejerforeningens bestyrelse  2022_01_05_ref_best_moede 

 

Referat fra bestyrelsesmøder tirsdag den 4. januar 2022 

i Boligafdelingen og Ejerforeningen Sortemosen 

 

Dagsorden og referat 

 

Til stede: Henrik (211), Trine (145), Ulf (126), Hans Henrik (89), Erling (85), Tania (77), Siff (75) 

og Bente (74).  Afbud fra Aiko (104) og Pernille (76). Mødet blev holdt elektronisk. 

Dagsorden  

• Valg af referent – Erling (85) 

• Godkendelse af sidste referat fra 6. december 2021 – godkendt. 

• Nyt fra Ejendomskontoret, herunder ansøgninger og beboersager: På Facebook har beboere 

haft bemærkninger til husordenens bestemmelse om klatreplanter på klimaskærmen. 

Bestyrelsen kommunikerer ikke på Facebook. I stedet kan der sendes besked på 

cowboymail, til et bestyrelsesmedlem eller til ejendomskontoret. Hvis det er helt umuligt at 

fjerne klatreplanterne selv eller sammen med naboer, kan man henvende sig til ejd.kt.  

• To-Do liste: Grønt udvalg holder møde 19. januar for at planlægge årets aktiviteter. 

Petanquebanen er bestilt. Køkkenmodernisering venter på kommunens kaution for lånet. 

Hans Henrik (89) og Erling (85) har diskuteret solenergi, varmepumper og fjernvarme.  

Det skal afklares, om der er tale om erstatning af gasfyr eller et supplement til dem, og om 

det skal være for alle huse eller en tilføjelse til råderetten.  

• Mose-, KAB- og organisationsmøder: Intet. 

• Justering af skydedøre: Ulf (126) har selv ordnet en utæt skydedør ved at løfte og justere 

højden af den. Der skal laves et forsøg med forstærkning af væggene i to huse for at se om 

det løser problemerne, for bestyrelsen finder det fortsat uacceptabelt, at helt nye skydedøre 

ikke holder længere end fem år. Beboere med store problemer bedes henvende sig til Henrik 

(211).  

• Eventuelt: Mosebryg, der bragte meddelelser til Sortemosen fra 1978 til 2000 er skannet og 

ligger på hjemmesiden. Papirudgaven er afleveret til Lokalarkivet i Herlev. 

 

Næste bestyrelsesmøde afholdes onsdag den 2. februar. 

 

 

 

 


